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	Le 17 mai 2012

	
	
	

	Coram:  McLachlin C.J. and Rothstein and Moldaver JJ.
	
	Coram : La juge en chef McLachlin et les juges Rothstein et Moldaver

	

	
	

	BETWEEN:

Hudson’s Bay Company

Applicant

- and -

Ronald Sutherland and John Scott on their own behalf and on behalf of the current members, retirees and other beneficiaries of the defined benefit component of the Dumai Pension Plan, CCRA Registration Number 0358572 (formerly, the Simpsons, Limited Supplementary Pension Plan) who were members of the Simpsons, Limited Supplementary Pension Plan as of January 1, 1988, Pamela Bhikhari, John English, Gerald V. Garossino, Edward E. Shier and Gale Ritchie

Respondents
	
	ENTRE :

Compagnie de la Baie d’Hudson

Demanderesse

- et -

Ronald Sutherland et John Scott en leur propre nom et au nom des participants actuels, retraités et autres bénéficiaires du volet à prestations déterminées du régime de retraite Dumai, Numéro d'enregistrement de l’ADRC 0358572 (anciennement, le régime supplémentaire de retraite Simpsons, Limited) qui étaient participants au régime supplémentaire de retraite Simpsons, Limited au 1er janvier 1988, Pamela Bhikhari, John English, Gerald V. Garossino, Edward E. Shier et Gale Ritchie

Intimés

	

	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C47636, 2011 ONCA 606, dated September 22, 2011, is dismissed with no order as to costs.
	
	JUGEMENT

La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéro C47636, 2011 ONCA 606, daté du 22 septembre 2011, est rejetée sans  ordonnance quant aux dépens. 





C.J.C.
J.C.C. 



